
 
 

 

 

Styrelsesammanträde PROTOKOLL  5/2022 

 Utskrivningsdatum 

 2022-09-30 

Tid 2022-09-25  

Närvarande Helena Frisk Wesström 

Tor-Åke Bengtsson 

Evelina Björkqvist 

Tomas Elvhage 

Sofie Malmodin 

Karin Nyman 

Harpa Òskarsdòttir 

Leif Wiklund  

Kari Ånberg 

Förhinder Birgitta Kahn  

Conny Lundevall 

Lotta Nilsson 

Sofie Sandell Johansson 

  

1. Öppnande P g a att Conny deltar på central träff på Gymnastikförbundet 

leder Helena mötet och hälsar de närvarande välkomna. 

2. Godkännande av 

agendan 

Dagordningen godkänns. 

3. Justerare Sofie M utses att justera protokollet. 

4. Utbildning Det är svårt att engagera föreningarna som lokala utbildnings-

arrangörer p g a svårigheten att ordna med lunch och därför har 

frågan väckts att ta bort denna helt på tvådagars-utbildningarna. 

En diskussion följer och synpunkter på att det i början på varje 

deltagares utbildningsstege är låga åldrar det gäller. Frågan är om 

dessa unga ledare tillgodogör sig utbildningarna om de inte äter 

ordentligt.  

Beslutas därför att: 

Lunch ska ingå i samtliga baskurser samt i A-kurserna inklusive 

Variera och utmana. 

5. Motion till RIM För att ge föreningarna möjlighet till likvärdig service och stöd 

från SISU-distrikten presenteras ett förslag till skrivning. 

Beslutas att: 



 
 

Förslaget bearbetas vidare av Helena, Kari och Conny innan det 

skickas in till Gymnastikförbundet. 

6. Kommande möten Teams-möten sker den 8 november och 15 december. Båda 

startar kl 19.00. 

Arbetsmöte hålls preliminärt den 22 januari 2023 kl 10.00-16.00 

då samtliga kommittéer finns representerade. Arbete med 

dokument inför Regionförbundsmötet. 

Regionförbundsmötet arrangeras den 25 mars. Enligt tidigare 

diskussion kommer även styrelse-/förenings-möte att hållas några 

veckor före regionförbundsmötet för att gå igenom aktuella 

punkter. 

Den nya styrelsen som väljs på regionförbundsmötet träffas för 

arbetsmöte den 14-15 april tillsammans med samtliga anställda. 

Kari fick i uppdrag att undersöka lämplig plats för detta. 

7. Fördelning av 

arbetsuppgifter i 

styrelsen 

Diskuteras vilka poster som behöver tillsättas samt vilka 

kompetenser som fattas. 

Tomas övertar ekonomirapporteringen från Sofie då hon är 

personalansvarig efter Helena. 

Diskuteras vidare att varje ledamot i styrelsen ska ha ett specifikt 

ansvarsområde för att få tydlighet i uppdraget. 

8. Kommittéerna Diskuteras hur kommittéarbetet ska drivas framåt. 

9. Styrelsearvoden Ersättningsnivå m m för styrelsen diskuteras och tas upp igen på 

nästa styrelsemöte för beredning till Regionförbundsmötet. 

 

Örebro den 25 september 2022 

 

Vid protokollet: 

 

/Kari Ånberg, adj sekr    /Helena Frisk Wesström 

Justerare: 

 

/Sofie Malmodin 


